

**Acta de la sessió de la Junta Districte Marítim**

**Data:** 09 de gener de 2024

**Número:** 01/2024

**Caràcter:** Ordinària

**Hora:** 19:30h

**Lloc:** Sala Reunions Tinença d'Alcaldia Grao

ESTER GINER HIDALGO	PRESIDENTE
CRISTIAN RAMÍREZ	VICEPRESIDENT
MARICARMEN RIBERA SORIANO	VOCAL (REGIDOR)
MARIA VALVERDE DAMIÁ	VOCAL (VEÏNA DESIGNADA PP)
MIGUEL DIEZ JAEN	VOCAL (VECINO DESIGNAT VOX)
JORGE BEGUES LIROLA	VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)
ERIC DOLS RAMOS	VOCAL (VEÍ DESIGNAT ALCALDIA)
JOSÉ CARLOS MAS	VOCAL (AA.VV. MERIDIÀ)
TICA PALAU CAMPOS	VOCAL (AA.VV. EL FARO)
MANUEL GONZÁLEZ GALVÁN	VOCAL (AA.VV. MARJALERIA)
MARISA MIRALLES CUMBA	VOCAL (CORAL POLIFÒNICA)
ROMAN SIMÓ GÓMEZ	SECRETARIO

**Excusen assistència:** Ana Raga Cases (Vocal – Representant AMPA's) i Antonia Miralles Cumba (Vocal – UMG).

**Orde del dia:**

- 1.- Aprovació acta sessió anterior.
- 2.- Resposta preguntes plantejades anterior junta i consell.
- 3.- Informació Celebració Sant Antoni al Grau
- 4.- Precs i preguntes.

En el **Saló de Reunions de la Tinença de Alcaldía** del Grau de Castelló, sent les **19:30h del dia 09 de gener de 2024** sota la presidència de l'Excel·lentíssima Senyora tinenta d'alcalde **Ester Giner Hidalgo**, es reuniren els senyors i senyores abans esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la sessió.

## **1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR**

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el **12 de desembre de 2023**.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

## **2.- CONTESTACIÓ PREGUNTES ANTERIOR ACTA JUNTA-CONSELL**

La Sra presidenta va avançar que no tenien respostes per a totes les preguntes pel fet que en el període nadalenc molts funcionaris estaven de vacances, explicant que passaria a informar de les respostes que tenia i les que faltaven es respondrien en la junta de febrer

### **1. Preguntes realitzades per la Sra Ribera:**

1.1. La **Sra. Ribera** havia sol·licitat la neteja de la séquia del Camí Fons i de la séquia del Pontet.

La **Sra presidenta** va informar que la séquia del Camí Fons ja havia sigut netejada i la del Pontet ho havia sigut en part, perquè s'havia netejat la zona de davant dels edificis que és on podia accedir la màquina, i la zona interior es netejaria pròximament.

### **2. Preguntes realitzades pel Sr Mas**

2.1. El **Sr Mas** havia preguntat com anava la licitació del pàrquing de caravanes del Passeig Marítim.

La **Sra presidenta** va informar que s'estaven acabant d'elaborar els plecs de condicions, és a dir, les condicions que han de complir les empreses que han d'optar a la licitació, per la qual cosa esta estava ja pròxima.

2.2. El **Sr Mas** havia preguntat sobre l'abalisament que es tenia previst instal·lar enguany en la zona de marjalería.

La **Sra Giner** va informar que des del departament corresponent havien contestat que hi havia un llistat molt llarg de sol·licituds d'abalisament endarrerit d'estos últims anys i que actualment s'estava realitzant un estudi de necessitats per a anar prioritzant la col·locació del balises en els llocs que Mas el necessitaren. Va afegir que quan es tinguera Mas informació se li transmetria.

### **3. Preguntas realitzada per la Sra Marisa Miralles**

3.1. La **Sra Marisa Miralles** va sol·licitar informació sobre les AC participants en la celebració de Sant Antoni.

La **Sra Giner** va informar que enguany, com es va dir en la passada sessió del consell de districte, només anava a tindre subvenció municipal Botafocs,

però que la Tinença d'Alcaldia ja s'havia posat en contacte amb la parròquia i l'any vinent l'ajuntament subvencionaria les tradicionals “coquetes de Sant Antoni”.

La **Sra Miralles** va dir que això estava molt bé però que a més s'havia de canviar el programa perquè no se solaparen actes de totes dues entitats.

#### 4. Preguntas realizadas per la Sra Ana Raga

4.1. La **Sra Raga** havia preguntat si s'arregaven abans que maduraren, els fruits dels tarongers plantats en via pública

El **Sr Ramírez** va informar que efectivament, s'arreguen. Va afegir que es comencen a arreglar després del nadal i que actualment ja s'estaven arreglant en la C/Tenerías i en la Avda de la Mar. L'objectiu és que s'arreguen abans de caure, però en cas de caiguda són arreglades diàriament per l'empresa que realitza la neteja viària.

### 3.- INFORMACIÓ CELEBRACIÓ SANT ANTONI AL GRAU

La **sra presidenta** va informar els membres de la junta que les celebracions en honor de *Sant Antoni del Porquet* al Grau, tindrien lloc el dissabte 20 de gener a partir de les 18:30h. Va afegir que la programació era la mateixa que en anys anteriors i amb el mateix horari. A continuació va passar a repartir fullets del programa a tots els membres de la junta, comentant que posteriorment el mateix fullet en format digital (pdf) es penjaria en el grup de whatsapp de junta i consell, juntament amb el cartell d'activitats de la parròquia i el cartell d'activitats dels comerços,.

Comentó que la novetat destacada d'enguany era la col·laboració de la Associació de Comerços del Grau, els quals durant tota la setmana s'anaven a encarregar de fer una recollida d'aliments i joguets per a animals i posteriorment el dissabte 20 al matí realitzaran al parc de la Panderola tallers – Pintacaras Solitari, Manualitats Infantils, Punt Solidari ACC, Fotoreclam per a Mascotes i Amos i Contacontes Familiar j- i recollida d'aliments. Tot això, va dir la Sra Giner, ajudava a tindre una programació Mas completa el dia de Sant Antoni i que també durant el matí, amos i mascotes gaudiren del seu dia.

### 5.- PRECS I PREGUNTES

La **Sra. Ribera** va comentar que en les passades dates nadalenques també es van solapar actes, ja que a la mateixa hora que se celebrava en el CC La Marina el pesebre de l'AC Illes Columbretes, s'estava realitzant en la Tinença Alcaldia la recepció de Papa Noel pel que molta gent va haver de triar entre un acte o un altre – especialment els representants de la Comissió de Festes als quals els haguera agradat assistir a tots dos actes., preguntant que l'any pròxim no es repetira el succés.

Va contestar la **sra presidenta** que es va parlar del tema amb el CCG abans de fer la programació i el seu president, Vicente Ortiz, que creia que no hi hauria problema pel fet que segons el pensava que els actes anaven dirigits a diferent tipus de públic. Va comentar que era normal que se solaparen actes en nadal perquè hi havia hagut molts i que l'any vinent s'intentaria que no succeïra.

La **Sra. Ribera** també va traslladar a la sra presidenta les queixes dels veïns sobre pals que s'havien col·locat en una ruta verda que passava per la Avda Ferrandis Salvador, ja

que les puntes d'estos pals sobreixien bastant i estaven situats molt prop del carril bici, sobretot per la zona enfront del pàrquing de caravanes de l'aeroclub, resultat perillós.

La **sra presidenta** va contestar que s'informaria sobre aquest tema.

La **Sra. Ribera** va preguntar també havien queixes dels veïns respecte als bancs situats en l'últim tram de C/Sebastián Elcano-encreuament amb C/Cap de Gata – ja que en estar emplaçats sobre terra i no sobre asfalt, s'estan afonant i a la gent gran li costa després alçar-se. Va sol·licitar que s'elevaren com s'ha fet en alguns parc a Castelló. Va afegir que també es queixaven que els que estaven situats sota arbres estaven molt bruts.

La **sra presidenta** va contestar que es transmetria als departaments adequats.

Va finalitzar la **Sra. Ribera** informant que els banys públics de la Panderola estaven sense llum

Va contestar la **sra presidenta** que ja s'havia transmés al departament competent.

El **Sr. Mas** va preguntar per a quan estava prevista la neteja del va riure, tant del mateix riu com dels marges que estan molt descurats. Va continuar dient que cada vegada que plou algú aprofita per a realitzar abocaments per la zona de la gasolinera low cost (Charter).

El **Sr. González** va sol·licitar que es facilitara llenya a la AAVV Marjalería perquè pogueren realitzar la foguera de Sant Antoni.

El **Sr Ramírez** va contestar que ja estava aprovat.

La Sra. **Marisa Miralles** va sol·licitar que quan FACSA netejara el clavegueram de la C/Magallanes se'ls diguera que per favor, netejara el de l'altra vorera també, ja que les cases d'aquella vorera també abocaven les aigües residuals en el mateix clavegueram encara que les trapes d'este estigueren en la vorera contrària. Va afegir que si no es feia així, ella vindria cada 6 Masos a l'ajuntament a sol·licitar la neteja del clavegueram de la seua vorera.

La **sra presidenta** va prendre nota d'això, encara que va dir que pensava que FACSA era sabedora i que quan es netejava un carrer, es netejaven tots dos costats.

La **Sra. Palau** va tornar a sol·licitar que se solucionara el problema dels escocells de la C/Joan d'Àustria, demanant que des de la Tinença Alcaldia es realitzara un informe i es remetera a l'ajuntament. Va finalitzar dient que enviaria al sr secretari les fotos dels mateixos que ella havia fet

La **sra presidenta** va contestar que com ja es va dir en l'anterior junta havien de sol·licitar-se per SMC, però que si es remetien les fotos al sr secretari se sol·licitarien per eixa via des de la Tinença Alcaldia.

I sent las 20:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi Mas assumptes que tractar, la Sra Presidenta alça la sessió, de tot això, com a secretario en done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que firme al costat de la Sra Presidenta de la Junta Municipal de Districte.